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RÖSTLÄNGD 

Röstlängd vid Värmlands Skidförbunds årsmöte 2023.  

I röstlängden upptagna föreningar äger dessa 1 (en) röst.  

Hämtad från Svenska Skidförbundet 2023-10-03 

 

Arvika Idrottssällskap 

Arvika Slalomklubb 

Bortans Idrottsklubb 

Brandsbols Skidklubb 

Branäs Alpina klubb 

Deje Alpina Klubb 

Deje Skidförening 

Ekshärads Skidförening 

Ekshärads Slalomklubb 

Filipstads Skidförening 

Finnskoga Idrottsförening 

Finnskogarnas SK 

Föreningen Storfors Skidor 

Gillberga Skidklubb 

Granbergsdals Idrottsförening 

Grava Skidklubb 

Grums Slalomklubb 

Gunnarskog Idrottsklubb 

Hagfors Skidförening 

Holmedals Allmänna IS 

Hovfjället Ski & BK Torsby 

Idrottsföreningen Alpinaskand Sarajevo 84 

Idrottsklubben Fryken 

IFK Likenäs 

Jössefors Idrottsklubb 

Karlskoga Slalomklubb 

Karlstads Slalomklubb 

Kils Orienteringsklubb 

Kils Slalomklubb 

Kristinehamns OK 

Kroppa Idrottsförening 

Köla Allmänna Idrottsklubb 

Lekvattnets Skidklubb 

Lennartsfors Idrottsförening 

Lesjöfors Skidklubb 

Mattila Idrottsklubb 

Molkoms SK 

Mölnbacka Allmänna Idrottssällskap 

Orienteringsklubben Tyr 

Orienteringsklubben Älgen 

Persbergs Skidförening 

Råda Idrottsklubb 

Silleruds Idrottsförening 

Sisu Forshaga Sportklubb 

Skattkärrs Skid- och Orienteringsklubb 

Skidklubben Bore 
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Skidklubben Nor 

Skidklubben Skogarna 

Stavnäs Idrottsklubb 

Stömne Alpina Klubb 

Sunne Alpina Klubb 

Sunne Skidlöparförening 

Sunnemo Idrottsförening 

Svartå Idrottsförening 

Säffle Skidklubb 

Team Skoglöfs Bil Idrottsförening 

Töcksfors Idrottsförening 

Ulvsby Idrottsförening 

Valfjällets Slalomklubb 

Väse Skidklubb 

Västra Ämterviks Idrottsförening 

Åmotfors Idrottsförening 

Årjängs Idrottsförening 

Årjängs Slalomklubb 

Älgå Sportklubb 

Östmarks Idrottsförening 



KOMMITTÉERNAS VERKSAMHETSBERÄTTELSER 

ALPINA KOMMITTÉNS VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2022–2023 

En bra vintersäsong 2022/23 trots oron för höga elkostnader som begränsade verksamheterna något. 

 

Snötillgång 

Vi fick en bra inledning på vintern med kyla som gjorde att de flesta värmlandsanläggningarna var 

igång tidigt och med ganska bra producerad snömängd trots oron för de höga elkostnaderna och 

vintern höll i sig länge och skidåkning kunde bedrivas en bra bit in på vårsäsongen.  

 

Deltagarmässigt 

Vi fortsätter att tappa deltagare i flera grupper men någon grupp ökar något. Vi alla bland distriktets 

klubbar behöver verkligen jobba ännu mer för rekryteringen.  

 

Tävlingar och träningar 

Trots oron kring elkostnaderna kunde vi genomföra det planerade tävlingsprogrammet i distriktet 

vilket vi är glada för. 

Under försäsongsverksamheten genomfördes lägerverksamheten som planerat med ok uppslutning. 

Träningarna i klubbverksamheterna tycks rullat på ungefär som tidigare år, ett par klubbar har ok 

påfyllning av nya deltagare medans flertalet inte ökar deltagarantalet alls och några minskar tydligt. 

Vi är glada över att distriktet fortsättningsvis har flera åkare i både ENL/FIS, EC, WC och VM som 

banar väg för de yngre. I distriktet har vi även deltagare på landslagsnivå i både Speedski och SX. 

Ytterligare 6 värmlänningar erbjöds plats på skidgymnasium inför HT -23 varav 5 st har tackat ja till 

plats på skidgymnasium inför hösten 2023. 

 

Engagemang, samarbete och framtid 

Med god samverkan mellan klubbar, ledare och tränare i distriktet kommer vi förhoppningsvis att även 

i fortsättningen kunna erbjuda den omfattande verksamhet vi idag har men det är med viss oro jag ser 

tillbaka på verksamheten där allt yngre och fler åkare åker allt mer på framför allt försäsong och inte 

nöjer sig med vad klubbar och Värmlands Alpina erbjuder.  

Väldigt få av de aktiva håller ut på vårvintern då träningen kan vara som bäst, billigast och mest 

avslappnad.  

Att betala ganska mycket pengar för träning verkar upplevas som en förutsättning för att bli tillräckligt 

bra. 

Såsom tidigare år vill jag påminna om: 

Hoppas att var och en i klubbarna verkligen inser att ensam är svag och tillsammans kan vi göra 

väldigt mycket bra. Hoppas vi alla orkar hålla i och utveckla detta arbetssätt många år framöver och se 

dess stora fördelar och inte tänka allt för kortsiktigt här och nu för det tror jag i längden kommer 

straffa idrotten. 

-Värmlandsklubbarna behöver samverka för att Värmland ska orka genomföra en bra verksamhet med 

både bredd och topp.  

-Regionens distrikt behöver samverka för att regionen ska vara bred och stark i Sverige.  

-Regionerna behöver samverka ännu mer för att de svenska skidåkarna ska vara många som håller på 

länge i åldrarna och på sikt hålla en mycket hög internationell nivå. 

 

 

Utmaning – anläggningar och kompetens 

Utöver höstens och vinterns bekymmer med elkostnaderna är fortfarande tillgången till anläggningar 

med snö och kyla, klubbsamverkan, kompetens/utbildning och rekrytering vår idrott och verksamhets 

största utmaningar framöver.  

Att vi alla hjälps åt och inte har ett för snävt kortsiktigt och egoistiskt synsätt är också en förutsättning 

så vi alla förstår vikten av att hjälpas åt är också en nödvändighet för en bra verksamhetsutveckling.  

Att också våra kommuner höjer blicken och börjar inse värdet av att många individer, utöver 

klubbarnas verksamheter och medlemmar, får tillgång till den alpina upplevelsen är nog också en stor 

förutsättning.  



Hoppas vi kan vända trenden så att fler alpina skidåkare kommer till våra klubbars verksamhet. 

Vi behöver börja påverka och jobba tillsammans för att vända denna trend.  

 

Tack! 

Den breda och omfattande verksamhet som över tid bedrivs både på barmark och snö och all 

administration som bedrivs för våra barn och ungdomar i grupperna skulle inte kunna genomföras utan 

alla engagerade ledare, föräldrar, tränare, administratörer, snöläggare, pistmaskinsförare mm.  

 

Ett stort tack till alla som drar sitt strå till stacken!  

 

Med sikte mot en härligt kall vinter, ordning på elkostnaderna och med fler deltagare till 

klubbarnas verksamheter! 

 

 

Mattias Aronsson 

Ordförande Alpina Kommittén 

 

BACKHOPPNINGSKOMMITTÉNS VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2022–2023 

 
 

Vi hade en förhoppning av att kunna starta tidigt i januari med att iordningsställa för hoppning i både 

Kil och Dömle. Kil kunde tyvärr inte få snön lagd i parken där vi tänkte vara och Dömlebacken 

backade ur att fixa till en hoppbacke som skulle vara tillgänglig under hela vintern.  

 

Reklamskyltar och medaljer köptes in i syfte att användas för utdelning vid prova på aktiviteter. 

 

I Dömlebacken finns fortfarande riktig barnbackhopparutrustningar för utlåning. 

 

Problematiken med att ta vara på plasten i Sysslebäck kvarstod men viljan att på ett eller annat sätt 

rädda den finns fortfarande.  
  

 

 
 

Sysslebäcks plast. 

 
Pietro Nilsson 

Ordförande Backhoppningskommittén  



 

 

 

 

LÄNGDKOMMITTÉNS VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2022–2023 

 

Drygt 15 tävlingar var möjliga att genomföra och barn- och ungdomarna fick köra tävlingar i både 

klassisk- och fristil och med olika tävlingsformer. Bland annat DM i Torsby, LGP-stafetten i Filipstad 

och Åmotforsloppet som arrangerades för 100:e gången! Några motionslopp för vuxna har också 

arrangerats, bland annat Byggdialog Ski Marathon med arrangören Finnskoga IF. Arrangemangen har 

varit väl genomförda och stämningen på tävlingarna fantastisk. 

 

Ungdomscuperna Ski Team Cup, i Örnsköldsvik, och Folksam Cup, i Järpen, var en av höjdpunkterna 

för säsongen för våra 13-16-åringar. I distansloppet i klassen H14 gjorde Edvin ett mycket starkt lopp 

och tog första platsen! 

 

Juniorernas andra tävlingshelg i Bauhaus Cup genomfördes i Ulricehamn 11-12 februari. Helgen 

avslutades med en distriktsstafett i fri stil där Värmland deltog med hela tre mixlag, 4x 5km. Bra 

åkning i sol och tufft före. 

 

Skidtinget gick av stapeln 27/5 i Torsby, där hade längd cirka 15 personer från olika föreningar 

representerat. Vi utvärderade säsongen och fortsatte med att se över arbetsgrupper inför kommande 

säsong. Alla av föreningarna har liknande problemställningar med att rekrytera ledare, behålla åkare i 

sporten när de kommer upp i 11-12 års ålder. Snow Team och längds träningsträffar har varit ett bra 

koncept och omtyckt bland barn- och ungdomarna. 

 

Kommande säsong hoppas vi på ännu fler deltagare på våra aktiviteter och engagemang från er ute i 

längd-Värmland för att få en så bra verksamhet som möjligt. 

 
Elin Balkåsen  

Ordförande Längdkommittén 

 

SLUTORD 

SLUTORD FRÅN ORDFÖRANDE I VÄRMLANDS SKIDFÖRBUND 

Efter några pandemiår är vi tillbaka i någorlunda normala rutiner, men har vi påverkats? Det vi ser är 

ju tyvärr minskade numerärer både aktiva men som också då leder till minskat antal föräldrar där vi 

också kan rekrytera ledare. Vi nom styrelsen har denna diskussion ofta men vi ser att vi delar detta 

med hela skidsverige. Vi ser även under den gångna säsongen att vi fått ytterligare utmaningar med 

höga energipriser, men också en skenande inflation som självklart har påverkat familjernas ekonomi. 

Tyvärr har media fyllts under sista tiden med trista artiklar kring utmaningar i våra anläggningar kring 

kommunernas ekonomiska stöd för verksamheten. Här pågår diskussioner lokalt, men även med 

förbundet. Ett exempel är Ski Sunne som varit en viktig samlingsplats för de alpina klubbarna för att 

bedriva träning/tävling med hög kvalité. Inte minst drabbar det en förening med uppåtgående trend. 

Här ser vi hur viktigt samarbete är mellan våra föreningar. Även våra ytor med längdåkning kan 

drabbas då flera har koppling till alpina anläggningar. Ensam är inte stark men tillsammans kan vi 

lyckas. 

 

Rekrytering är alltså vårt viktigaste gemensamma mål i alla grenar, och bör också vara den frågan man 

ställer sig när vi tar framtida beslut. 

 



Ett exempel på roligt samarbete är ju vårt Snowteam Hade förmånen att återigen hänga med gänget 

under sommaren i Rackstabacken. Glädjen kan man inte missa där. En uppskattad uppföljning från 

aktiviteten i samband med vårtinget.  

 

Man blir ju också stolt och glad när man kan följa våra duktiga åkare både nationellt och 

internationellt. Många fantastiska framgångar med medaljer på allra högsta nivå. Även att vi från 

Värmland får representation i våra landslag i flera grenar.  

Även på idrottsgymnasienivå fyller vi på med nästan 10 nya elever både från längd och alpint. 

 

Så sammanfattningsvis kan man ändå konstatera att vi har alla förutsättningar för att även lyckas i 

framtiden trots en del mörka moln på himlen. Men vi kan bara göra det tillsammans, och framförallt 

för våra barn och ungdomars skull. 

 

Tack för den gångna säsongen och de insatser vi tillsammans har gjort och ser fram emot en ny säsong 

tillsammans för nya framgångar. 

 

  
Jan Sandström 
Ordförande Värmlands Skidförbund 

STYRELSEN 2022–2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Härmed intygas att hela styrelsen har tagit del av denna verksamhetsberättelse och godkänt den.  
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